

Medivation AG is an emerging, innovative startup based in Baden in the canton of Aargau. We develop software and systems in the field of image processing and Image Guided Surgery for well-known Medtech companies. Medivation AG is ISO 13485 certified.

Senior Web Developer

As a Senior Web Developer, you will develop complex and innovative software solutions for our clients as part of a team. After an initial training period, you will be involved in all phases of the project, from initial architecture to validation of the finished product. Due to our international focus, some travel may also be possible.

We expect:

- A completed engineering degree, ideally in the field of computer science
- Extensive experience in developing complex web applications
- Good knowledge of PHP, JavaScript/TypeScript, HTML, CSS, SQL
- Experience with modern web frameworks such as Laravel, Vue, React, Tailwind
- Knowledge of APIs, RESTful services, and how they can be used for integration
- Experience with modern software development processes and tools (Git, automated testing, CI/CD, Docker)
- Excellent German and good English skills, both spoken and written
- Young, dynamic personality with initiative and high performance motivation

We offer:

- An exciting work environment in the MedTech sector with the latest technologies and applications
- An open work culture with flat hierarchies and the opportunity to help shape the company
- Modern employment conditions with annual working hours and an attractive location directly at Baden train station
- The position can also be designed as a part-time role with 60% or 80% workload

Send your complete application documents via email to: jobs@medivation.ch or feel free to call us for further questions at: 056 560 20 30.

Applications from recruitment agencies cannot be considered.

Medivation AG ist ein aufstrebendes, innovatives Jungunternehmen mit Sitz in Baden im Kanton Aargau. Wir entwickeln Software und Systeme im Bereich Bildverarbeitung und Image Guided Surgery für namhafte Medtech-Konzerne. Medivation AG ist ISO 13485 zertifiziert. Aufgrund der positiven Auftragslage und der klaren Wachstumsstrategie suchen wir für unser Software-Entwicklungsteam eine/n

Senior Web Developer

Als Senior Web Developer entwickeln Sie im Team komplexe und innovative Software-Lösungen für unsere Kunden. Dabei sind Sie nach einer Einarbeitungszeit für alle Phasen des Projektes zuständig. Aufgrund unserer internationalen Ausrichtung ist auch eine gewisse Reisetätigkeit möglich.

Wir erwarten:

- Ein abgeschlossenes Ingenieur-Studium, idealerweise im Bereich Informatik
- Fundierte Erfahrung in der Entwicklung komplexer Web-Applikationen
- Gute Kenntnisse in PHP, JavaScript/TypeScript, HTML, CSS, SQL
- Erfahrung mit modernen Web-Frameworks wie Laravel, Vue, React, Tailwind
- Kenntnisse über APIs, RESTful-Services und wie sie zur Integration genutzt werden können
- Erfahrung mit modernen Software-Entwicklungsprozessen und Tools (git, automatisches Testing, CI/CD, Docker)
- Sehr gute Deutsch- und gute Englisch-Kenntnisse mündlich und schriftlich
- Junge, dynamische Persönlichkeit mit Initiative und hoher Leistungsbereitschaft

Wir bieten:

- Spannendes Arbeitsumfeld im MedTech Bereich in neuesten Technologien und Anwendungen
- Offenes Arbeitsklima mit flachen Hierarchien und der Möglichkeit, ein Unternehmen mitzugestalten
- Moderne Anstellungsbedingungen mit Jahresarbeitszeit und attraktivem Standort direkt am Bahnhof Baden
- Die Stelle kann auch als Teilzeitstelle mit 60% oder 80%-Pensum ausgestaltet werden

Senden Sie Ihre vollständigen Bewerbungsunterlagen via E-Mail an: jobs@medivation.ch oder rufen Sie uns für weitere Fragen unverbindlich an: 056 560 20 30.

Bewerbungen von Stellenvermittlern können nicht berücksichtigt werden.